

Abdullah Bin Mohammad Al Thani Air Arabia Chairman since 2003

His Excellency Sheikh Abdullah Bin Mohammed Al Thani holds several prominent positions in UAE. He served as member of the Executive Council of Sharjah and as Chairman of Sharjah Civil Aviation Department. He has a wellknown track record in contributions towards developing air transport sector in UAE, as well as significant contributions and support to Economic & Tourism development in Sharjah.

Shk Al Thani Chaired Air Arabia Board since inception in 2003.

الشيخ عبدالله بن محمد آل ثاني رئيس مجلس إدارة شركة العربية للطيران منذ

.2003

تولى سمو الشيخ عبدالله بن محمد آل ثاني عدة مناصب رفيعة في دولة الإمارات، منها عضوية المجلس النتفيذي لإمارة الشارقة كما شغل أيضا منصب رئيس دائرة الطيران المدني في الإمارة. وله مساهمات معروفة في تنمية قطاع النقل الجوي في دولة الإمارات، وساهمت جهوده بشكل كبير بتعزير الحركة السياحة و الاقتصادية و التنموية في إمارة الشارقة. و قد ترأس الشيخ عبدالله آل ثاني مجلس إدارة شركة العربية للطيران منذ تأسيسها في 2003.



Adel Abdullah Ali Executive Board Member (Chief Executive Officer & Air Arabia Board Member since 2003)

عضو مجلس الإدارة ـ تُنفيذي (الرئيس التنفيذي، و عضو مجلس إدارة العربية للطيران منذ 2003)

عادل عبدالله على

Mr. Adel Ali received award for the best CEO of low-cost carrier in the world for the years 2007, 2008, 2009, 2010 & 2011 in recognition of his efforts in founding the first low-cost carrier in the Middle East and North Africa. He is also selected as the best business man for the year 2011.

Ali has more than 28 years in aviation world & strategic planning, His deep knowledge in tourism and commercial operations are well reflected in Air Arabia's performance since 2003.

Before Air Arabia, Mr. Ali served in various aviation positions; he served as vice president of the commercial & customer services in Gulf Air where he played a key role in restructuring the company. He also served for more than 20 years in different management positions with British Airways last of which was General Manager of the Middle east and Africa.

السيد عادل عبدالله علي هو الرئيس التنفيذي لشركة العربية للطيران منذ التأسيس، و خلال هذه الفترة حاز السيد عادل على جائزة أفضل رئيس تنفيذي لشركة طيران إقتصادي للأعوام 2007، 2008، 2009 002، و 2011، وذلك تقديرا لجهوده في تأسيس أول شركة طيران إقتصادي في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. يتمتع السيد عادل بخبرة تتجاوز الـ28 عاما في عالم الطيران و التخطيط الاستراتيجي، و الالمام بالسياحة و العمليات التجارية و هو ما تم عكسه في شركة العربية للطيران منذ بدء العمليات في عام شركة. 2003. الخدمات التجارية والعملاء في طيران الخليج حيث لعب دوراً رئيسياً في إعادة هيكلة الشركة وانتعاشها. كما أمضى فترة تجاوزت الـ20 عاما مع الخطوط

الجوية البريطانية، حيث تسلم العديد من المناصب الإدارية الرئيسية من بينها المدير العام لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا السيد عادل حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال



Dr. Ghanem Al Hajiri Independent Director (Air Arabia Board Member since 2003)

Dr. Ghanem Al Hajiri last served as the Chairman of Sharjah International Airport; Dr. Al Hajiri assumed various posts in the aviation sector locally and internationally. He served as Director General of Sharjah International Airport for over 15 years and he also serves as Secretary General of the Gulf Airports Services Association & Arabs Airports Council.

Besides that Dr. Ghanem Al Hajiri is a board member of the Airports Council International (ACI) since 1991 & served in numerous management positions there till he was elected as deputy chairman, before assuming the position of Airports Council International Chairman. Dr. Ghanem is one of the first UAE Nationals holding a PhD in Air Transport; he was awarded the degree in United Kingdom. He also has a master's degree in Airport Planning, and a bachelor's degree in management. د. غانم محمد الهاجري
عضو مستقل
عضو مجلس إدارة العربية للطيران منذ 2003.

شغل الدكتور غانم الهاجري منصب رئيس هيئة مطار الشارقة الدولي، وقد تولى مناصب عدة في قطاع النقل الجوي محلياً ودولياً، حيث كان مديرا عاما لمطار الشارقة لمدة تجاوزت الـ15 عاما، وشغل أيضا منصب أمين عام "اتحاد خدمات مطارات الخليج" "ومجلس مطارات العرب". إلى جانب ذلك، فإن الدكتور غانم عضو في "مجلس المطارات العالمي" منذ العام 1991. و قد تدرج في تولي المناصب في مجلس المطارات ثم تم تعيينه رئيسا لمجلس المطارات العالمي. و العالمي (ACI) حيث انتخب نائباً للرئيس، و من ثم تم تعيينه رئيسا لمجلس المطارات العالمي. و الحائزين على دكتوراه في النقل الجوي، حيث أتمها بنجاح في المملكة المتحدة.



Arif Naqvi Non – Executive Director (Air Arabia Board Member since 2007, Founder and Chief Executive Officer of

Founder and Chief Executive Officer of Abraaj Capital)

Mr. Arif Naqvi is the founder and Vice Chairman & Chief Executive Officer of Abraaj Capital one of the Leading institutions in private equity management in Middle East, North Africa and South Asia, beside that he is a board member in many companies and social institutions.

Mr. Naqvi has been selected as one of the "50 most influential in Private Equity" in the world

He has been honored with the highest and most prestigious Medal by the President of the Islamic Republic of Pakistan in 2006. Mr. Naqvi holds a Bachelor's Degree in Economic Planning. **عارف نقفي عضو غير تنفيذي** (عضو مجلس إدارة العربية للطيران منذ 2007 و المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة أبراج كابيتال)

يشغل السيد عارف النقفي منصب نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لشركة "أبراج كابيتال" المؤسسة الرائدة في إدارة الملكيات الخاصة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وآسيا الجنوبية، والتي تتخذ من دبي مقرأ لها. وهو عضو في عدد كبير من الشركات والمؤسسات الأجتماعية. وقد تم تمييز نقفي كأحد 50 شخصية هي الأكثر مستوى العالم، و قد سبق أن تم تكريمه بأعلى و أرقى وسام من قبل رئيس جمهورية باكستان الإسلامية في العام 2006. السيد عارف حاصل على الباكالوريوس في التخطيط الاقتصادي.



Mohammed Bin Abdullah Al Thani Independent Director

Air Arabia Board Member since 2011 Chairman – Sharjah Statistics Center.

H.E. Sheikh Mohammed Al Thani is one of the young leaders in Sharjah, and a businessman, with positive footprints in many business fields especially travel and tourism.

H.E. assumed the role Director of His Highness Sharjah Ruler's Office in the American University of Sharjah. Late 2011, he was appointed as Director General of Sharjah Statistics Center, and assumed the role Chairmanship of the center in 2014.

Besides that, he also serves as Chairman of Gamma Aviation, AM Holding Company, Al Nawras Catering Company, Santos International Company, Ascent Advertising Company and Universal Tourism Company; he is also the deputy chairman Sharjah Golf & Shooting Club. **محمد بن عبدلله آل ثاني عضو مستقل** عضو مجلس إدارة شركة العربية للطير ان منذ مارس

2011، و هو رئيس مركز الشارقة للإحصاء.

يعد سمو الشيخ محمد بن عبدالله ال ثاني من الشباب القياديين في إمارة الشارقة، حيث له بصمات واضحة على عدة اصعدة تجارية أهمها السياحة و الطيران. تولى الشيخ محمد إدارة مكتب صاحب السمو حاكم الشارقة في الجامعة الأميركية في الشارقة، و الآن يتولى منصب رئيس مركز الشارقة للإحصاء، كما و يشغل منصب رئيس مركز مجلس إدارة كل من شركة جاما للطيران، شركة أي أم القابضة، شركة النورس للضيافة، شركة و شركة الدولية، وشركة أسنت للدعاية والأعلان، و شركة الدولية للسياحة. و هو نائب رئيس مجلس إدارة نادي الشارقة للرماية و الجولف. الشيخ محمد حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال.



Khalid Bin Issam Al Qassimi Independent Member Chairman of Sharjah Civil Aviation

Sheikh Khalid Bin Issam Al Qassimi is the Chairman of the Department of Civil Aviation in Sharjah, he also is a member of the Executive Council of Sharjah Government, which is Chaired by H.H. Crown Prince of Sharjah.

Through his career, Sheikh Khalid has served in various posts in both Sharjah Airport Authority, and Department of Civil Aviation. In 2012 he was appointed as Director General of Sharjah Civil aviation, and in early 2014 Shk Khalid was elected as Chairman of Sharjah Civil Aviation.

Besides the above stated resposibilities, Mr. Al Qassimi is a board member of the General Civil Aviation Authority of in UAE, and a board member of Sharjah Aviation Services LLC.

Sheikh Khalid holds a bachelors Degree in Commerce, and a Masters Degree in International Business. خالد بن عصام القاسمي عضو مستقل رئيس دائرة الطيران المدني

الشيخ خالد بن عصام القاسمي هو رئيس دائرة الطيران المدني بالشارقة و عضو بالمجلس التنفيذي لإمارة الشارقة و الذي يترأسه سمو ولي عهد الشارقة.

خلال مسيرته المهنية تولى الشيخ خالد مناصب إدارية عدة في كل من هيئة مطار الشارقة و دائرة الطيران المدني، و قد تدرج حتى تولى منصب مدير عام دائرة الطيران المدني في عام 2012، و ذلك قبل أن يتولى رئاسة الدائرة في بداية 2014.

و بالإضافة للمسؤوليات السابقة، فإن الشيخ خالد عضو مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني بدولة الإمارات العربية المتحدة، و عضو مجلس إدارة شركة الشارقة لخدمات الطيران ش.م.م.

و يحمل الشيخ خالد شهادة البكاريوس في التجارة و شهادة الماجستير في إدارة الأعمال الدولية.



Ali Salim Al Midfa Independent Director Sharjah Airport Authority Chairman

Mr. Ali Salim Al Midfa is the Chairman of Sharjah Airport Authority. He is considered to be part of the dynamic and active youn leaders of the Emirate of Sharjah, having joined Sharjah Airport back in 1996, and gradually developed through the ranks, holding posts such as Commercial Director, Airport Director, and then Director General of Sharjah Airport Authority. He assumed the post of SAA Chairman early 2014.

Mr. Al Midfa enjoys over 18 years of extensive aviation experince, and besides his responsibilities at Sharjah Airport, Mr. Al Midfa is a member of Sharjah Executive Council of Sharjah, and also is the Chairman of Sharjah Aviation Services, the Ground Handling Company in Sharjah Airport.

Mr. Al Midfa Holds a Bachelors degree in International Business from Higher Colleges of Technology. علي سالم المدفع عضو مستقل رئيس هيئة مطار الشارقة

يعد سعادة علي سالم المدفع من الشباب القياديين في إمارة الشارقة. و قد انضم إلى فريق عمل مطار الشارقة الدولي في عام 1996، و تدرج في السلم الوظيفي و تولى عدة مناصب منها مدير الإدارة التجارية، و من ثم مديراً للمطار، و مديراً عاماً لهيئة مطار الشارقة، و أخيرا و في بداية عام 2014 تولى منصب رئيس هيئة مطار الشارقة.

و يتمتع السيد علي بخبرة واسعة نتجاوز 18 عاماً في مجال الطيران و إدارة المطارات، و بالإضافة إلى مسؤولياته في المطار، فهو عضو في المجلس التنفيذي لحكومة الشارقة، و رئيسا ً لمجلس إدارة شركة الشارقة لخدمات الطيران.

السيد علي حاصل على شهادة الباكالوريوس في الإدارة الدولية من كليات التقنية العليا.